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Amely készült Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári Településrészi Önkormányzata 2024. 
szeptember 11. napján, a Toponári Művelődési Házban, Mikes Kelemen utca 45. szám alatt 
9:15 órakor kezdődő üléséről. 
Jelen voltak a jegyzőkönyv 1. számú mellékleteként szereplő jelenléti ív szerint, mely 
tartalmazza a megjelent képviselők nevét, megjelenésük tényét. 
 
Mihalecz András elnök köszöntötte az ülésen megjelent képviselőket, a Hivatal dolgozóit és 
minden megjelentet. Figyelemmel arra, hogy a választások okán ennek a testületnek ez az 
utolsó ülése, szeretné megköszönni mindenkinek, elsősorban képviselő-társainak a munkáját, 
valamint azt, hogy 20 évig képviselő lehetett. Megemlítette, hogy Hermann-né Kanyar 
Julianna és Illés Jánosné pedig már 1998. év óta tevékenykedtek a testületben. 
 
A jelenléti ív alapján megállapította, hogy 7 főből 4 fő jelen van, így a Toponári 
Településrészi Önkormányzat határozatképes. 
 
Kérte a képviselőket, hogy a kiküldött meghívó szerinti napirendet fogadják el. (A meghívó a 

jegyzőkönyv 2.számú melléklete) 

 
38/2024. (IX. 11.) Toponári Településrészi Önkormányzati határozat 
Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári Településrészi Önkormányzata az ülés napirendi 
pontjait a kiküldött meghívó szerint elfogadta. 
 
Szavazati arány: 4 igen 
   0 nem 

0 tartózkodás 
 
Napirend: 
 

1. Előterjesztés az önkormányzat 2024. évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről és 
a költségvetési rendelet módosításáról  
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

 
      2. Településrészi Önkormányzati tájékoztatók, egyéb feladatok  
       Előterjesztő:   Mihalecz András tanácsnok 
 
    
Napirend tárgyalása 
 

1. Előterjesztés az önkormányzat 2024. évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről és 
a költségvetési rendelet módosításáról  
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(Az előterjesztést a Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 2024.09.19.-i üléséről 

készült jegyzőkönyv tartalmazza.) 

 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

 
Bozsúr-Szabó Bernadett pénzügyi ügyintéző a napirendi ponthoz kiegészítésként elmondta, 
hogy Toponárt a Desedát átívelő toponári és aszalói hidak állapotfelmérése és a dokumentáció 
elkészítése érinti, amely jelenleg folyamatban van, valamint a buszmegálló akadálymentesítése 
szerepel még a költségvetésben, ami elkészült. 
 
Vigh Attila meghívott, a Kaposvári Városüzemeltetési Nonprofit Kft. ügyvezetője azt 
kérte a részönkormányzattól, hogy mindenféle beruházási igényt írjanak össze, és juttassák el a 
városüzemeltetéshez 2024. október 31. napjáig, az ő nevére szólóan. 
 Ők majd, ami nem hozzájuk tartozik, továbbítani fogják a megfelelő helyekre. 
 
 
39/2024. (IX. 11.) Toponári Településrészi Önkormányzati határozat 
Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári Településrészi Önkormányzata az önkormányzat 
2024. évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről szóló előterjesztést megtárgyalta, és a 
határozati javaslatokat, valamint a rendelet-tervezetet elfogadásra ajánlja a Közgyűlésnek. 
 
 
Szavazati arány a határozati javaslatról:  4 igen 

0 nem 
0 tartózkodás 
 

Szavazati arány a rendelet-tervezetről:  4 igen 
       0 nem 
       0 tartózkodás 
 

 
      2. Településrészi Önkormányzati tájékoztatók, egyéb feladatok  
       Előterjesztő:   Mihalecz András tanácsnok 
 
Mihalecz András tanácsnok elmondta, hogy hozzá érkezett egy lakossági bejelentés, 
miszerint a Somogyaszalói utat összeszennyezték, kérte, hogy jöjjön el erre az ülésre az illető, 
de nem jött el, ő pedig nem emlékszik a nevére. 
Hermann-né Kanyar Julianna külső képviselő tudomása szerint Vörös Gyulának hívják a 
bejelentőt. 
Mihalecz András tanácsnok kérte: a jelen ülésről készült jegyzőkönyvbe kerüljön bele az, 
hogy a Toponárról a Somogyaszalóba vezető út első harmadában, a toponári szőlőhegynél 

illegális hulladéklerakás valósul meg. A hulladéklerakás nem egyszeri eset, ide rendszeresen 
visznek ki illegálisan hulladékot. 
 
Kérik, hogy a titkár, dr. Pap Lenke Zsuzsanna továbbítsa a jegyzőkönyvet Dr. Csillag Gábor 
jegyző úrnak további intézkedés céljából.   
 
Hermann-né Kanyar Julianna külső képviselő elmondta, hogy a tegnapi napon, késő délután  
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Battyányi Beáta civil és roma referens telefonon hívta őt azzal kapcsolatosan, hogy - Szita 
Károly polgármester úrral történt egyeztetést követően - az a javaslat született: a Falunapot 
több, máshol zajló rendezvénnyel együtt, halasszák el a hétvégi időjárási előrejelzések miatt, 
mert nagyon hideg, esős időt jósolnak, viharos széllel. 
 
Javasolja, hozzanak határozatot arról, hogy a Falunap időpontját 2024. szeptember 14. helyett 
2024. szeptember 28. napjára teszik át, és vállalják, hogy a szükséges bejelentéseket a 
hatóságokhoz az új időpontra vonatkoztatva is megteszik, a Toponári Kultúrház, mint helyszín 
változatlanul hagyása mellett. 
 
40/2024. (IX. 11.) Toponári Településrészi Önkormányzati határozat 
Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári Településrészi Önkormányzata úgy határozott, hogy a 
Falunap időpontját 2024. szeptember 14. helyett 2024. szeptember 28. napjára teszik át, és 
vállalják, hogy a szükséges bejelentéseket a hatóságokhoz az új időpontra vonatkoztatva is 
megteszik, a Toponári Kultúrház, mint helyszín változatlanul hagyása mellett. 
 
Felelős:  Mihalecz András elnök 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
Határidő:  2024. szeptember 28. 
 
Szavazati arány: 4 igen 
   0 nem 

0 tartózkodás 
 
 
Hermann-né Kanyar Julianna külső képviselő felvetette még, hogy az Idősek Hónapja helyi 
rendezvénye 2024. október 3-án 14 órakor, a Baka József nap pedig 2024.október 4-én 15 
órakor lesz a Toponári Művelődési Házban. 
 
Vigh Attila meghívott, a Kaposvári Városüzemeltetési Nonprofit Kft. ügyvezetője 
kiegészítésként elmondta, hogy a kikötőket rendbe tették, megépült a WC beléptető rendszer, a 
játszótér bővítése, az összekötő út padkájának rendbe tétele, az iskola bejáratának, kapujának 
megcsináltatása, az óvoda, játszótér kerítésének javítása, úgy gondolja, ők is tettek - a 
lehetőségeikhez mérten - a jobbítás szándékával Toponárért. 
 
Mihalecz András elnök reményét fejezte ki, hogy az a Toponárra vonatkozóan elkészített 
Látványterv, amely nagyban hozzájárult ahhoz, hogy annak idején a képviselői-elnöki posztot 
elvállalta, egyszer talán majd megvalósul. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem lévén, a Toponári Településrészi Önkormányzat elnöke az ülést 
9:55 órakor berekesztette. 
 
 
Kaposvár, 2024. szeptember 11. 
 
 
 
 Mihalecz András     Hermann-né Kanyar Julianna 
        elnök                                  képviselő 
               jegyzőkönyv-hitelesítő 


